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jadrovú vojnu (VIDEO)
- editor007 | 12. června 2024

USA / UKRAJINA / RUSKO: Tým, že Washington umožnil ukrajinským ozbrojeným silám
zasiahnuť ciele v Rusku západnými zbraňami, v skutočnosti posunul konflikt o krok bližšie
k jadrovej vojne.

Povedal to bývalý dôstojník americkej námornej pechoty Scott Ritter v rozhovore pre YouTube-kanál
„Redacted“.

Dnes je to podľa neho oveľa horšie ako kubánska raketová kríza a jediný človek, v ktorého zdravý
rozum možno dúfať, je Vladimir Putin.

— Zdá sa, že ruský prezident Putin dal jasne najavo, že všetky tieto školenia, všetky tieto útoky
pomocou HIMARS a iné veci nie sú normálne. A akonáhle Ukrajinci prekročia líniu s riadenými
strelami, akonáhle ATACMS alebo „Storm Shadow“ začnú prekračovať hranice, hra je u konca. Ako
blízko sme k tomuto okamihu? Keď ľudia hovoria o jadrovej vojne, len preháňajú alebo sme naozaj na
pokraji? Naozaj sa teraz opakuje kubánska raketová kríza?

Je to horšie ako kubánska raketová kríza. Čomu ľudia na kubánskej raketovej kríze nerozumejú je to,
že ZSSR umiestnil rakety na Kubu, ale sovietske lode mali ešte čas, aby dorazili k línii, ktorú
Kennedy nakreslil v Karibiku. Takže sme mali nejaký čas na prípravu, čo ľuďom umožnilo rozhliadnuť
sa a popremýšľať. Zdravý rozum zavládol na oboch stranách.

Momentálne nemáme žiadnu líniu. Stačí jedno tlačidlo. Sme len jeden štart ATACMS od veľkého
jadrového konfliktu s Ruskom. To znamená, že ak Ukrajinci, ktorí majú v súčasnosti rakety ATACMS,
zaútočia na nesprávny cieľ v Rusku, môže to viesť k totálnej jadrovej vojne. To je problém.

Čo sa snažím sprostredkovať publiku je, že z nejakého dôvodu sme dali Ukrajincom príležitosť začať
túto totálnu jadrovú vojnu. Kým im nezoberieme ATACMS, kým im nezoberieme SCALP a „Storm
Shadow“, necháme Ukrajine možnosť vytvárať podmienky pre jadrový konflikt.

Našťastie je v celej tejto situácii len jeden dospelý a volá sa Vladimir Putin. Na každom
medzinárodnom ekonomickom fóre v Petrohrade Putin hovorí veci, ktoré by mal svet počúvať, a toto
nebolo výnimkou. Povedal, že Rusko sleduje šialenstvo na Západe. A tak zaviedol ďalšie predbežné
opatrenia. Vytvoril tak akoby väčší priestor na zvládanie narastajúceho napätia. Napríklad povedal:
„Ak na nás zaútočíte pomocou HIMARS alebo ATACMS, nemusíme ísť rovno do jadrovej vojny.
Radšej na vás zaútočíme presnými zbraňami, ktoré budú odovzdané prostredníkom, aby sme
pokračovali v tejto hre zvyšujúceho sa napätia.“

Mnohí ľudia, ktorí to počuli, si pomysleli: „Je to provokatér!“ Počul som to a povedal som si: „Vďaka
Bohu!“ Jednoducho zaviedol mechanizmus na kontrolu rastúceho napätia. Zároveň sa však vyhrážal
slovami: „Áno, máme jadrové zbrane. Áno, máme doktrínu. A áno, v prípade potreby sa môžeme a
uchýlime k tejto doktríne. No k tomu ešte neprišlo.“ Znížil úroveň napätia. Znížila jeho mieru. A robí
všetko správne, pokiaľ ide o zvládnutie situácie.
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Otázkou je, či počúvame na Západe a či zareagujeme dobrom na dobro, aby sme deeskalovali
situáciu? Obávam sa, že teraz nič také zo Západu nevidím.“

 

ZDROJ: YouTube Redacted / NF


